

Yick Wo After School Enrichment Classes FAQs

1. When will the Spring 2026 Session start?

Classes start January 5th and end by May 12th. There are no classes during school holidays or the week of parent teacher conferences.

2. What classes are being offered?

- Monday Jewelry Making Kinder thru 3rd grade
- Tuesday Art Lab Kinder thru 4th grade
- Thursday Chess  Kinder thru 5th grade
- Thursday Mandarin  Kinder thru 5th grade
- Friday Drama Workshop  Kinder thru 3rd grade

3. Do I need to purchase anything (tennis racket, chess board) to participate?

No. No supplies need to be purchased to supplement classes.

4. How much do classes cost?

Classes are typically around \$236 - \$317 for classes that meet once per week and \$700 for classes that meet twice per week. There is no drop-in class pricing.

5. Where will my child be dismissed before class?

All students will be dismissed to the cafeteria multi purpose room for a snack (optional) with the YMCA. All afterschool enrichment students not currently enrolled with the YMCA will need to complete an enrollment form before classes begin. There is no cost for snack time.

6. If my child attends the YMCA After School Program, can they still participate?

Yes. Kids who participate in the YMCA program can participate and should report to the Y program at dismissal as normal. Instructors will pick them up there and return them to the program after class.

7. If my child attends Tel-Hi or Salesians, can they still participate?

Yes, we'd love to have Tel-Hi and Salesian kids however you will be responsible for picking your child up at Yick Wo when class ends at 5pm. There is no late pick up option. Tel-Hi and Salesians will receive a list of kids participating so they know who will be staying at Yick Wo at dismissal.

8. Are scholarships available?

Yes! A limited number of scholarships are available. Scholarship forms will be available after enrollment opens. Applications will be due by January 27. The scholarship process is separate from Homeroom. Please do not sign up on Homeroom if your child needs a scholarship to participate.

9. Do you offer a la carte classes or drop-ins?

Unfortunately we cannot offer drop-in classes.

10. What is Homeroom - do I have to download anything?

Homeroom is used for after school enrichment class logistics and administration. It's like Eventbrite for after school classes, and helps class providers, parents and school administrators manage payments, communications and administration only.

11. How do I book using Homeroom?

[Booking classes on Homeroom](#)

Homeroom enrollment is simple and easy.

If for some reason you are unable to use Homeroom, please contact [Stephanie Falkenstein](#).

12. When will enrollment end?

Enrollment will close on January 26th at 11pm.

13. How were these classes & vendors selected?

Class providers have applied for and met all SFUSD insurance requirements, background checks and security clearances to teach and operate classes. Each has a signed contract with the district.

If you would like to see other types of programming in a future season, and are interested in getting involved in enrichment programming for Yick Wo, please contact Stephanie Falkenstein.

14. Who can I contact if I still have questions?

If you have questions re: any of the classes prior to enrollment, feel free to contact [Stephanie Falkenstein](#).

益和課後進益班疑問解答

1. 2026年春季学期何时开始？

课程将于1月5日开始, 5月12日结束。

2. 有哪些課程選擇？

- 周一 珠宝制作(幼儿园至三年级)
- 周二 美术工作室(幼儿园至四年级)
- 周四 国际象棋(幼儿园至五年级)
- 周四 中文(幼儿园至五年级)



- 周五 戏剧工作坊(幼儿园至三年级)



3. 我需要購買東西(如網球拍、棋盤)才能參加嗎？
不需要。上课不需要额外购买任何用品。
4. 課程費用是多少？
每週一次的課程費用通常約為 236 - 317 美元，每週兩次的課程費用為 700 美元。沒有臨時插班的定價。
5. 4點上課前孩子會被放在哪裡？
所有學生都將被送到學校的餐廳多功能室，與YMCA一起享用零食(可選)。所有目前沒有在YMCA註冊的課後強化學生，需要在開課前填寫一份報名表。零食時間不收費。
6. 如果我的孩子正參加 **YMCA** 課後活動，他們也可以參加嗎？
可以。參加 YMCA 的學生也可以參加課後進益班，並應照常在放學時向 YMCA 班上報到。進益班的教師會在那裡接他們，並在課後將他們送回YMCA。
7. 如果我的孩子正參加 **Tel-Hi** 或 **Salesians**，他們也可以參加嗎？
可以，我們很樂意招收 Tel-Hi 和 Salesians 的學生，但下午 5 點課程結束時，您需要負責去益和接孩子。不可以遲接。Tel-Hi 和 Salesians 將會收到一份參與進益班學生的名單，以便他們知道放學時誰將留在益和。
8. 有獎學金資助嗎？
是的！提供的獎學金數量有限。獎學金表格將在正式招生後提供，並在 Konstella 上報告。申請截止日期為 2026年 1 月 27 號。獎學金流程與 Homeroom 是分開的。如果您的孩子需要獎學金才能參加，請不要在Homeroom 註冊。
9. 可以臨時插班嗎？

對不起，進益班不提供學生插班。

10. 什麼是 Homeroom - 我需要下載任何東西嗎？

Homeroom 用於課後進益班的後勤和管理。它就像課後課程的 Eventbrite，僅幫助課程提供者、家長和學校管理人員管理付款、通信和行政。

11. 如何使用 Homeroom 進行登記？

Homeroom 網站登記雙語說明：

 Copy of Bilingual Yick Wo parent instructions for Homeroom (20...

Homeroom 網站註冊非常簡易。

如果由於某種原因您無法使用 Homeroom，請聯繫 [Stephanie Falkenstein](#)。

12. 報名什麼時候結束？

報名將於 1 月 26 號星期日晚上 11 點截止。

13. 這些課程和供應商是如何選擇的？

課程提供者已申請並滿足所有 SFUSD 保險要求、背景調查和安全許可，以教授和運營課程。每個人都與學區簽訂了合同。

如果您想在未來學年看到其他類型的課程，並且有興趣參與其中，請聯繫 Stephanie Falkenstein。

14. 如果我仍有疑問，可以聯繫誰？

如果您在註冊前對任何課程仍有疑問，請隨時聯繫 [Stephanie Falkenstein](#)。